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1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
2) Godkendelse af referat fra mødet 26. januar 2018. 

Referatet blev godkendt. 

 

3) Meddelelser fra formanden 

Ingen meddelelser 

 

4) Meddelelser fra studienævnet 

Ingen meddelelser 

 

5) Behandling af de sidste evalueringer fra E2017  

De handlingsplaner der ikke blev godkendt på sidste møde blev behandlet: 

DM522 – Godkendt. 

Semesterevaluering – 1. år matematik – Godkendt 

ST521 – Godkendt 

 

DM842 mangler stadig godkendelse. 



 
 

6) Orientering om uddannelsesberetningen 

JC indkalder til et møde om uddannelsesberetningen primo marts. Alle uddannelser skal være 
repræsenteret ved mødet. Gitte Jørgensen, som er tovholder på uddannelsesberetningen, vil 
deltage på mødet. Der er udarbejdet en del rapporter og undersøgelser, som skal tages med i 
uddannelsesberetningen. Der skal være overensstemmelse mellem uddannelsesberetning og 
de forskellige handlingsplaner. 

I uddannelsesberetningen indgår nøgletal om frafald, studietid mm. Hvis nøgletallene er røde 
skal der laves forslag til hvordan det forbedres. 

JC sender en doodle i starten af uge 9. 

 

7) Orientering fra NATs uddannelsesudvalg 

Der er oprettet et underudvalg der skal diskutere 2-fags kombinationer. Skal der en 
repræsentant med for datalogi? 

DM vil gerne vide hvor mange datalogi studerende, der har en 2-fags kombination. Hvis der 
kun er få giver det ikke mening at deltage i underudvalget. 

Det skal drøftes hvordan innovation kan indgå i uddannelserne. Den måde det har kørt på 
indtil nu har ikke været optimal, og det er stadig et krav at der indgår innovation i 
uddannelserne. Datalogi har lagt det ind i et kursus, hvilket er godkendt af studielederen. 

Der bliver sat fokus på aktiverende undervisning – hvordan kan det gøres? TA’er bliver 
spurgt, hvilke metoder de bruger til aktiverende undervisning. Hvis der er forslag til hvem der 
kan deltage som ekstern ekspert til et møde i foråret, vil JC gerne have besked snarest muligt. 

Studerende uden for EU får nu mulighed for at søge friplads på uddannelserne, så de ikke 
skal betale for uddannelsen og kan søge SU. Hvis det er relevant kan Poul Nielsen kontaktes. 
SDU ønsker en organiseret tilmelding for at sikre, at de studerende møder ind på 
uddannelserne. 

 

8) Status på ændringer i studieordning for datalogi 

Den nye studieordning er endnu ikke godkendt. Der er godkendt en prøvestudieordning i 3 år.  

Ændringerne går bl.a. på at innovation er indeholdt i et kursus på 3. semester og  
at førsteårs-projektet er indeholdt i to kurser. 

Præsentation af førsteårs-projektet bliver fx ændret, da de studerende udarbejder apps og ikke 
plakater, som de gør på andre uddannelser. 



 

9) Eventuelt 

Peter Bækgaard deltog fra kl. 10.15, og sammen med NLP gav han en tilbagemelding fra 
studiefora. 

De fremlagde følgende punkter 

1. Lave et generelt møde om bachelor, speciale og ISA for alle studerende,  
2 gange om året 

2. Midtvejsevalueringer: at man kan se at der sker ændringer undervejs giver noget til de 
studerende frem for de evalueringer der ligger til sidst og som ikke gavner dem. 

3. Fagrådet og de studerende bør inddrages til ændring af studieordninger da de 
studerende har oplevet det på egen krop. 

4. Inviter forelæsere fra TEK med til pizzamøder så de selv kan fortælle om deres 
kurser. 

5. Mangel på valgfrie kurser i matematik og datalogi 

6. Tabusætninger: God kommunikation med de studerende.  

7. Introduktions kursus til TA. 

8. Mat-øk'erne vandrer til KU fordi de mangler statistik og operationsanalyse på 
kandidaten. 

9. IMADA oplæg der handler om det underviserne forsker i lige nu. Det giver mulighed 
for de studerende at høre hvad de kunne lave som projekt. 

10. Mat-øk integration: intro dage sammen med de andre IMADA studerende. 

11. Forventningsafstemning i starten af kurser: hvad skal der ske? Hvem er de 
studerende? 

12. BB vs. egen hjemmeside - vær mere konsekvent og vær bedre til at bruge det. 

 

Der var ikke tid til at diskutere handlinger på alle punkter fra studiefora, så punktet tages op 
på næste møde. 


